
Mäetaguse Põhikooli hoolekogu elektroonilise koosoleku protokoll 14.04.2024 

 

Hoolekogu liikmetele edastati 08.04.2024 e-maili teel kutse arvamuse avaldamiseks 

(elektrooniliselt) “Allutaguse valla koolide vastuvõtmise kord” 

Toimus: arvamuste avaldamine perioodil 08.04-14.04.2024 

Arvamuse andsid: 

Kellelt: 
Kairi Nõmmemeeskairi.nommemees@gmail.com 
Kellele: 
kai lepikkai.lepik@mail.ee 
Sõnum saadetud: esmaspäev, 8. aprill 2024, kell 14:42 
Olen tutvunud Alutaguse valla koolide vastuvõtmise korraga ja ettepanekuid pole. 
Kairi Nõmmemees 
 
Kellelt: 
Kairi Hõbemerikairi.hobemeri@alutagusevald.ee 
kai lepikkai.lepik@mail.ee 
Sõnum saadetud: esmaspäev, 8. aprill 2024, kell 16:10 

Tere. 

Sobib pakutud variant. 

Parimat 

Kairi Hõbemeri 

  
Kuupäev: Mon, 8 Apr 2024 21:39:47 +0300 (EEST) 
Saatja: Anu Kaljusaar <anu.kaljusaar@alutaguse.edu.ee> 
Saaja: kai lepikkai.lepik@mail.ee  
Tere! 
Olen tutvunud Alutaguse valla koolide vastuvõtmise korraga ning nõustun sellega. 
Head, 
Anu  
 

Kellelt: 
Liis Lehtsaarliis.lehtsaar@gmail.com 
Kellele: 
kai lepikkai.lepik@mail.ee 
Sõnum saadetud: teisipäev, 9. aprill 2024, kell 12:39 
Tere 
Olen tutvunud korraga ja ettepanekuid pole. 
 
Head soovides 
Liis Lehtsaar 
 

Kellelt: 

mailto:anu.kaljusaar@alutaguse.edu.ee


Airi Nanoairieha@yahoo.com 
Kellele: 
kai lepikkai.lepik@mail.ee 
Sõnum saadetud: teisipäev, 9. aprill 2024, kell 14:05 
 
Tere! 
Olen tutvunud ja ettepanekuid pole.  
Kõike head soovides  
Airi Nano 
 
Kellelt: 
Karine Võhmarkarine.vohmar@gmail.com 
Kellele: 
kai lepikkai.lepik@mail.ee 
Sõnum saadetud: teisipäev, 9. aprill 2024, kell 14:57 
 
Tere! 
Olen tutvunud ja ettepanekuid ei ole. 
Heade soovidega 
Karine Võhmar 
 
Kellelt: 
janno vooljanno.vool@gmail.com 
Kellele: 
kai lepikkai.lepik@mail.ee 
Sõnum saadetud: teisipäev, 9. aprill 2024, kell 20:27 
 
Tere 
Olen tutvunud ja ettepanekuid ei ole. 
Janno Vool 
  

 

Kellelt: 
kai lepikkai.lepik@mail.ee 
Kellele: 
kai.lepik@mail.eekai.lepik@mail.ee 
 
Tere 
 
Olen tutvunud Alutaguse valla koolide vastuvõtmise korraga ja ettepanekuid ei ole. 
 
Kai Lepik 
 

Otsustati: 

Avaldame arvamuse “Allutaguse valla koolide vastuvõtmise kord”. Ettepanekud 

puuduvad.   

Protokollis: Kai Lepik 


